
Dansk Sankt Bernhard Klub 
 

 

Bestyrelsesmøde :  Den . 06.06.2023 

Deltagere: Lise-Lotte, Ulla, Betina, Susanne, Jacob  

 

Dagsorden . 

1. Valg af ordstyrer – Lise-Lotte  

2. Valg af referent – Jacob  

3. Godkendelse af dagsorden – OK   

4. Godkendelse af sidste referat – Enkelte rettelser på en dato og tidspunkt. 

5. Opfølgning af pligter/opgaver (Ulla, Betina, Susanne, Jacob, Lise-Lotte)  

6. Økonomi ved kassereren  

Der er umiddelbart overskud fra Jubilæumsudstillingen 

WUSB gav underskud 

Der mangler et par regninger fra hhv. DKK og trykker for brochure og katalog. 

Sammenlagt er der muligvis et lille underskud eller at det løber rundt. 

Der er enighed om, at vi har været fornuftige med pengene. Der er lagt meget energi i at få 

sponsorer og gode aftaler. 

7. WUSB – Evaluering 

Generelt meget flotte tilbagemeldinger. Det er gået godt og flot klaret.  

Både dommere, udstillere, publikum og andre har givet udtryk for en meget flot afvikling. 

WUSB-bestyrelsen blev positivt overraskede over den flotte planlægning. 

Hotellet var ikke godt nok – men godt, at vi fik trukket dele af arrangementet ud. 

Campingpladsen vil meget gerne lægge plads til, hvis vi skal have en dobbeltudstilling ala. 

Saltum.  

8. Avl og sundhedsudvalget 

Kai fortsætter gerne i udvalget sammen med Grethe og Susanne.  

Vi vil spørge Per Møller om han vil med i udvalget. Susanne kontakter Per. Man skal have 

opdrætteruddannelsen for at sidde i udvalget. Besluttet på generalforsamling.  

 

DKK har forespurgt kriterier ved bedømmelse på DKK’s udstillinger. Vi lader det blive, hvor 

det er. De nuværende kriterier er ok. Vi forholder os primært til racestandarden, som er 



det primære retningslinjer for racen. Vi forespørger Didier Basset om vi kan få brochuren 

fra WUSB digitalt. 

9. Udstillingsudvalget 

Der mangler stadig at blive fundet dommere til juleudstillingen. Forslag om en schweizisk 

(Heidi Lebengut?) og en tysk dommer.  Længere drøftelse af mulighederne for påtegnelse 

af dommere. 

Det er svært at få kontakt til Mørkøv-dommeren. Det kan være problematisk at have 

dommerkontakten, når man selv har en del hunde med på udstillingen. Der er lidt 

uafklarede aftaler vedr. transport mv. Betina har lige nu kontakten til Jesper. Betina 

spørger Birgit, om hun vil overtage dommerkontakten. Alternativt vil Lise-Lotte eller Ulla 

gerne hjælpe.      

10. Aktivitetsudvalget   

Hunden i fokus – Vilhelmsborg – Vi kommer nok nemt til at drukne i mængden med en 

”lille” race. Hvis nogen godt vil tage den, er de velkomne.  

Jacob undersøger muligheden for at planlægge den. Betina vil gerne hjælpe med at finde 

nogle hunde. Måske kan Per være en god makker at have med i det. 

Jesper er i gang med planlægning af Roskilde -Store Hestedag. 

Dyrenes dag i Slagelse. Jesper planlægger – Jacob deltager i standen. Måske Anny Meyhoff 

vil være med.  

Vi mangler at høre fra arrangøren af arrangementet på Bornholm. Der kommer 

sandsynligvis snart noget nyt.  

11. Klubbens medier 

Bent og Ane vil gerne lave Bernharden. De har fået rammer og krav. Ulla sender 

skabelonen af bladet til Bent og Ane. Lise-Lotte skriver en reportage om WUSB.   

12. Lederen til næste nr. af Bernharden  

Susanne skriver den næste leder, da hun er ny i bestyrelsen.  

13. Næste møde 

3. juli kl. 19 

14. Eventuelt   

Intet 

 

 

 

 


